
 Číslo materiálu : 5/02 

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum :   13.5.2013 

Přítomni: 

 

Hosté: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

M.Hlavatý, Ing.Z.Jirásek, Ing.Majznerová, Ing.J.Vališ, Ing.L.Exner, J.Čermák, 

J.Kozák, 

D.Vepřek, Ing. J.Kropáček 

P.Ouřecký, P.Berka 

Člen RM: omluven 

Příští jednání: 24.6.2013, 15.30 hodin 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města  

I. bere na vědomí zápis z komise pro městská sídliště ze dne 13.5.2013 

II. jmenuje  

pana Ing.Jaroslava Kropáčka, bytem Puškinská 577, Kutná Hora členem komise pro městská 

sídliště; 

pana Michala Králika, Bytem Masarykova 599, Kutná Hora členem komise pro městská 

sídliště 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 Zahájení, prezence 

1. Kontrola zápisu 

2. Zájemci o činnost v komisi pro městská sídliště 

3. Výstavba kruhového objezdu u Tesca 

4. Jarní prohlídka sídliště 

5. Revitalizace sídliště 

6. Úvozová cesta na Kańk 

7. Různé 

 

Jednání komise vedl pan předseda Martin Hlavatý, po přivítání a úvodní prezenci 

 

1. Kontrola zápisu z 11.3.2013 

- z minulého zápisu byly vzneseny na RM 3 dotazy. Z odpovědí vyplývá: 

a) výška plotu u hřiště s umělou trávou je dle projektanta dostačující a bylo řádně 

zkolaudováno. Za případnou škodu nese odpovědnost ten, kdo ji způsobil. Z odpovědi OSM dále 

vyplývá, že důkazní břemeno je na poškozeném. Vzhledem k tomu, že druhá část 

revitalizace ulice J.Palacha ještě více přiblíží vozidla ke hřišti, doporučujeme v rámci 

této etapy i navýšení plotu podél hřiště. 

b) z odpovědi OSM je dále zřejmé, že hřiště s umělou trávou bylo zkolaudováno jako 

tréninkové. Vzhledem k této skutečnosti doporučuje KMS Radě města, aby trvala na 

tom, že se na tomto hřišti nesmějí provozovat soutěžní zápasy. 

 

2. Zájemci o činnost v komisi pro městská sídliště 

Na jednání komise se dostavil pan Ing. Jaroslav Kropáček, který spolu se svými dalšími kolegy 

(pan Králik, pan Novák) projevil zájem o práci v komisi pro městská sídliště. Občané by 

prezentovali a zastupovali lokalitu sídliště Puškinská (Hlouška). 

Komise doporučuje RM jmenovat uvedené zájemce za členy komise pro městská 

sídliště. 

 

3. Výstavba kruhového objezdu u Tesca a vybudování 5.ramene 

Dne 18.3. proběhlo jednání s vlastníkem pozemku, přes který by mělo 5.rameno vést. Majitelka 

JUDr. Stálichová v závěru jednání sice jednání uvedla, že bude uvažovat o směně pozemků, 

nicméně 26.3. zaslala na MÚ informaci, že zásadně nesouhlasí s výstavbou ramene přes své 

pozemky. V současné době probíhá jednání s projektanty o vedení 5. ramene jinou cestou. 

 

 



4. Jarní prohlídka sídliště Šipší 

M.Hlavatý informoval o průběhu jarní prohlídky. Ing. Štolbová sepsala zápis s uvedením závad. 

Řada z nedostatků již byla odstraněna. Nejhorší stav je k dnešnímu dni na komunikaci Studentů 

(výtluky po celé délce) a výtluky na křižovatce Havířská stezka a Lučanská. V obou těchto 

místech nezbývá řidičům jiná volba, než do výtluků vjet, popřípadě před zatáčkou vjet do 

protisměru. Komise žádá OSM o urychlené objednání odstranění závad. 

 

5. Revitalizace sídliště 

Na stránkách MÚ (Sídliště Šipší) jsou uvedeny výkresové dokumentace 1. A i B. etapy a je zde i 

2. etapa před školou J.Palacha. 2. etapa je cca 6 let stará studie, která bude potřebovat 

aktualizovat, a komise doporučuje ze stránek města zatím tuto část svěsit. 

1.B. etapa je uvedena v seznamu schválených dotací pro letošní rok. Práce na 1.A etapě 

průběžně pokračují. 

 

6. Úvozová cesta na Kaňk 

Na OSM je k dispozici PD pro zhotovení zpevněné komunikace s cyklostezkou úvozem na Kaňk. 

Kromě připomínek OSM (osvětlení a dopravní značení) doporučuje KMS doplnit do podmínek 

výstavby i osazení laviček a odpadkových košů. M.Hlavatý na příští jednání zajistí PD. 

 

 

7.Různé 

- ing. Berka zaslal připomínky pro jednání. Některé jsou již řešeny, připomínky dáváme jako 

součást zápisu 

Citace připomínek pana Berky: 

1) opětovně apeluji na řešení parkování v Lučanské - střední část ulice je odpoledne a večer 

neprůjezdná, žádám parkování na jedné straně, nebo jednosměrnost. Pokud jde o parkování je 

dost místa v dalších ulicích. 

2) budeme mít budoucí aktivity v projektu hřiště Palachova = rekonstrukce, použití pro 

veřejnost. Nebo je projekt již pohřben? 

3) rozhledna - určitě úžasná záležitost pro sídliště a všechny občany KH. Nyní je opravdu 

aktuální úprava úvozu pro návštěvníky a co je velice nebezpečné, neřešení přechodu přes silnici 

do lesa!!!! 

V tomto úseku je nutné snížit rychlost a výstražně označit přechod, nebo čekáme až na vážnou 

nehodu??? 

4) pochvala za přechody a  řízení provozu ochotníky, ale jen poznámka, vypadá to opravdu 

komicky, kdy amatéři řídí dopravu s terči a profesionální policisté přihlížejí na ostatních 

přechodech:) 

5) věřím, že sekání trávy a úklid se opět vylepší asi vnímáme všichni jak vše vypadá, když je 

upraveno 

Komise doporučuje předat požadavek č.1 dopravní komisi k vyjádření – zajistí 

Děkanovská 

- J.Čermák – ztotožňuje se s bodem 4 připomínek pana Berky, kritika MP 

- M.Hlavatý, vznáší dotaz na RM, jak bylo naloženo s připomínkami z minulého zápisu v bodě 

Různé 

 

Úvozová cesta 

- Ing.Kropáček – asfaltová cesta k rozhledně – doporučuje udělat obrubníky, krajnice 

- M.Hlavatý- budou žlaby, doporučení na instalaci laviček a odpad.košů 

- členové komise – osvětlení úvozové cesty 

- Ing.Vališ – bude to drahá záležitost 

-D.Vepřek (OSM)- k PD pro zhotovení zpevněné komunikace s cyklostezkou úvozem na Kaňk se 

v současné době vyjadřují jednotlivé odbory (OSM – lavičky, koše); uvažuje se o mechanických 

zábranách pro cyklisty 

- diskuse členů – o vhodnosti retardérů 

- J.Čermák – dotaz, zda se v budoucnu nepočítá s realizací chodníku na Kaňk podél silnice 

- úkol: na příští jednání zajistí předseda komise PD – úkol M.Hlavatý 

 



Revitalizace sídliště 

- J.Kozák – dle jeho názoru, nejsou všechny práce v ulici J.Palacha dokončeny; na třech místech 

je ponechán štěrk, který pak zabírá plochu, která je vhodná k parkování; chybí u jednotlivých 

vchodů škrabky na obuv – ulice Jana Palacha (při rekonstrukci byly odstraněny); kontejnerové 

stání bude zrealizován, má jeden vchod, nehrozí nepořádek způsobený větrem a průvanem 

Další různé  

- Šorčík – připomínku prezentoval předseda komise, navrhuje realizaci jednoduchého hřiště 

s hrazdami 

- na příštím jednání s projektantem navrhnout na zařazení do další etapy – úkol M.Hlavatý, 

Z.Jirásek 

- Aleš Kerner – dotaz k vizualizace II.etapy revitalizace sídliště  a odpověď – přeposlat členům 

komise, úkol  Ing.Jirásek 

- A.Majznerová – po deštích opakovaně zůstává voda před domem Na Studních 71 (nedá se 

procházet chodníkem) 

- D.Vepřek – již se zpracovává objednávka  pro TS na odstranění závady 

- A.Majznerová – hromadění odpadu za Barborkou 

- D.Vepřek – záležitost je ve stadiu správního řízení, prostor vlastní soukromní osoba, 

provozovatel nereaguje na výzvy 

- D.Vepřek – velká část závad, zjištěných na jarní prohlídce je odstraněna anebo se již na ní 

pracuje, případně jsou zhotoveny objednávky na práce 

- J.Kozák – zda je funkční kamera  v Palachově ulici  (ano je) 

- M.Hlavatý úkol: na základě připomínky pana Kozáka zjistit možnost čištění kontejnerů;  

- Ing.Kropáček – nejpalčivější problém lokality Puškinská je objekt bývalé Mateřské školky v ulici 

Trebišovská – zatéká do střechy, špatná údržba objektu 

- na příští jednání pozvat pana Ing. Suchánka a pí Gregorovou – zajistí Děkanovská 

- Ing.Vališ – vyjádřil poděkování OSM za plnění úkolu v podobě odstraňování závad, zjištěných 

na jarní prohlídce 

- J.Čermák – stížnosti obyvatel u Vitamíny, v parku opakovaně různé skupinky lidí tropí hluk a 

dělá nepořádek 

- M.Hlavatý – doporučil volat MP 

- členové komise – lidé se po špatných zkušenostech s MP(strach z prozrazení) obávají jí volat 

- členové komise – taky problém s ubytovnou u Lorce 

- D.Vepřek – podal vyčerpávající informaci o zónovém čištění na sídlišti Šipší a o přípravě čištění 

v sídlišti Puškinská 

-členové komise – čištění a sekání je znát 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 



4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Bc. Alena Děkanovská, DiS. 

Elektronicky ověřil a doplnil: Martin Hlavatý 

 


